
 
 Elvis Vreto 
 Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
 14. Radna sjednica 
 Broj: ____/19
 Sarajevo, 30.10.2019.g 

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
                                                                                         n/r predsjedavajući Skupštine Kantona

                                                                                                                Vlada Kantona Sarajevo

                                                                        Ministrastvo komunalne privrede i infrastrukture

                                                                                                   KJKP „Vodovod i Kanalizacija“

PREDMET:  ZASTUPNIČKO PITANJE   

Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona 
Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12), Vladi Kantona Sarajevo, tačnije resornom 
ministarstvu postavljam pitanje kada će izvršiti prijem i preuzeti upravljanje nad izgrađenom 
vodovodnom mrežom Nahorevo,Nahorevska brda, Muharemovići i Selja  koju  realizuje Općina 
Centar ?                                             

                                                            

                                                         Obrazloženje

 Općina Centar je finansirala prvu fazu izgradnje vodovoda za vodosnadbijevanje navedenih 
naselja sa izvorišta Klanice. Vrijednost završenih radova prve faze prelazi dva miliona KM sa 
kapacitetom rezervoara od 250 hiljada litara a izgrađeno je do sada 16 kilometara transportne 
i distributivne mreže. Radi se i druga faza u dužini od 4,7 kilometara. Ovo je jedan od 
najvećih kapitalnih projekata Općine Centar kako bi se riješili dugogodišnji problemi 
navedenih naselja sa pitkom vodom.

Prijem izgrađenog vodovoda u sistem VIK-a još nije izvršen, postoje i najave da će se i 
stanovnici Poljina prikljućiti na vodovod Nahorevo pa postavljam pitanje jeli uskoro slijedi i 
prijem vodovodne mreže u sistem i upravljanje od strane  VIK-a kao konačno rješenje u 
interesu građana navedenih naselja.

S poštovanjem,

_______________
Elvis Vreto 
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
Klub Naša stranka




